
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 11.06.2014

Terje Søviknes sette på vegner av Frp, H og V fram slikt forslag:

"1. Fylkestinget vedtek 1 sone-modellen for Hordaland frå 01.02.2015.

2. Følgjande føresetnader vert lagt til grunn for 1 sone-modellen:

a) – gyldighet for billett tidsavgrensa til 2 timar.
b) – påstigingsgebyr for alle som nyttar kontantar.
c) – rabattstrukturen for enkeltreiser vert gjennomgått.

3. Endringa i sonestruktur skal evaluerast 1. halvår 2016."

Aud Karin Oen sette fram slikt forslag:

"Saka vert utsett."

Oen sitt forslag fekk 1 røyst (SV) og fall.

Aud Karin Oen sette fram slik protokollmerknad:

"SV ber om at taksten ikkje vert auka ved endring i sonestrukturen."

Røysting

Fylkesordføraren la innstillinga frå samferdselsutvalet til grunn for røystinga.

Søviknes sitt forslag vart vedteke med 8 røyster mot 7 røyster (A, Sp, SV, KrF) for innstillinga punkt 1.

Innstillinga punkt 2 fekk ingen røyster og fall.

Innstillinga punkt 3 fekk 7 røyster (A, Sp, SV, KrF) og fall.

Innstillinga punkt 4 fekk 7 røyster (A, Sp, SV, KrF) og fall.

Innstilling til fylkestinget 

1. Fylkestinget vedtek 1 sone-modellen for Hordaland frå 01.02.2015.

2. Følgjande føresetnader vert lagt til grunn for 1 sone-modellen:

a) – gyldighet for billett tidsavgrensa til 2 timar.
b) – påstigingsgebyr for alle som nyttar kontantar.
c) – rabattstrukturen for enkeltreiser vert gjennomgått.

3. Endringa i sonestruktur skal evaluerast 1. halvår 2016.

Protokollmerknad frå SV

SV ber om at taksten ikkje vert auka ved endring i sonestrukturen.


